

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/32/2022-23

October 12, 2022

Circular to Parents: Arab Archery Championship – CBSE and IGCSE All Grades

Dear Parents,

Greetings!!!!

We are delighted to share the achievement of our student Haneea Abdur Rahman of Grade 10 for winning six gold medals in the Arab Archery Championship held in Tunisia.

The 11th Arab Archery Championship hosted by Tunisia in Monastir, under the auspices of the Tunisian Archery Federation and the Arab Archery Federation, with the participation of 65 male and female shooters from 9 Arab countries.

Haneea bagged Gold medals for the categories; women's team under 18 years, mixed teams under 18 years and women under 18 years.

We are proud of her remarkable achievement and for bringing laurels to the nation as well as the school.

We wish her the best in her future endeavours.

Kudos to Haneea and her proud parents!

يسعدنا أن نشارك تلميذتنا هنيئا عبد الرحمن من الصف العاشر على إنجازها ست ميداليات ذهبية في البطولة العربية لرمي الرماية التي أقيمت في تونس.

البطولة العربية الحادية عشرة للرماية التي تستضيفها تونس في مدينة المنستير، برعاية الإتحاد العربي للرماية والإتحاد العربي للرماية، وبمشاركة 65 من الرماة الذكور والإناث من 9 دول عربية.

حصلت هنيئا على الميداليات الذهبية لهذه الفئات ؛ الفرق النسائية دون 18 سنة، والفرق المختلطة دون 18 سنة والنساء دون 18 سنة .

نحن فخورون بإنجازها الرائع وبإنجازها للوطن والمدرسة

نتمنى لهاكل التوفيق في مساعيها في المستقبل. المجد لـ (هنيئا)

ووالديها الفخورين بها!

Kind regards,

Syed Tahir Ali Principal